



الإمارات للمرطبات
Emirates Refreshments

Date: 14/06/2022 Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai- UAE	التاريخ: 2022\06\14 السيد حامد أحمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة
Subject: The rise in the shares of Emirates Refreshments Company PJSC	الموضوع: ارتفاع سهم شركة الإمارات للمرطبات (ش.م.ع.)
With reference to your mail on 14/06/2022 regarding the above subject, please be aware that there are no events, financial information, or Operation news that have not been disclosed, and we assure you that the Company as represented by the Board of Directors, the Executive Management and all its employees are committed to all instructions, laws and best practices for disclosures in order to maintain the principle of transparency.	بالإشارة الى بريدكم بتاريخ 2022\06\14 بخصوص الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأنه لا يوجد أي احداث أو معلومات مالية أو اخبار جوهرية لم يتم الإفصاح عنها، كما ونؤكد لسيادتك بأن الشركة ممثلة بمجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع العاملين بها ملتزمون بكافة التعليمات والقوانين وافضل الممارسات الخاصة بالإفصاحات وذلك للحفاظ على مبدأ الشفافية.
We would also like to assure you that our full compliance with the laws and instructions issued by the relevant authorities.	كما ونود التأكيد احضرتكم على كامل امتثالنا بالقوانين والتعليمات الصادرة من الجهات ذات العلاقة.
With Kind Regards,	شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،
Emirates Refreshments Company PJSC	شركة الإمارات للمرطبات (ش.م.ع.) 